
Supporters eisen per direct vertrek 

bestuursleden 

 

 

 

opstappen René Trost, Robert Jan Lambrichs, Ritchie 

Bex, ontslag Jeffrey Van As en meer. Roda bestuur 

holt competentie club uit. 

Het was aangenaam rustig binnen onze club het afgelopen seizoen. Toch broeit het de 

laatste maanden. Het begon met de extreem vroege aankondiging dat het spelersbudget 

met liefst 25% omlaag moest, enige tijd later legde René Trost zijn functie binnen de RvC 

neer. Het bleek te borrelen binnen de RvC, want er kwamen steeds meer signalen naar 

buiten dat met name voorzitter Joop Janssen totaal niet zou functioneren. Hij zat op de stoel 

van de Algemeen Directeur, communiceerde niet met zijn mede RvC-leden en zou op eigen 

titel gesprekken met potentiële investeerders afwimpelen. Eén en ander leidde eind juni tot 

een brandbrief van de achterban aan het adres van de voorzitter van de Phoenix stichting 

Jos Som. De brief focuste zich met name op het functioneren van Janssen, maar legde 

tegelijkertijd nog veel andere pijnpunten bloot. Immers: wat is nu eigenlijk de 

langetermijnvisie van de club? Hoe denkt de club met een zwakke AD die tevens 

commercieel directeur speelt over 2 jaar zelfstandig te kunnen overleven?  

Som vond het tot voor kort niet nodig om de brandbrief te beantwoorden. De man die 

Mauricio de la Vega tot de laatste snik steunde en die ondanks dat de Phoenix groep ‘schoon 

schip’ eiste voordat zij instapte toch weer een functie kreeg, predikt nu vooral rust. Wel was 

er een vaag statement van de club, opgesteld en ondertekend door niemand minder dan 

Joop Janssen zelf (waar hebben we eigenlijk een AD voor?). Janssen concludeerde dat het 

eigenlijk allemaal wel lekker ging en dat als de club niet zou overleven de schuld daarvan bij 

de regio zou worden gelegd.. Het statement rammelde dusdanig dat binnen een etmaal de 

club diep door het stof moest gaan.  

De benodigde actie naar aanleiding van de brandbrief bleef dus uit. Op 10 juli vergaderde de 

Phoenix-groep samen met de Stichting en de RvC. Ook daarin werden geen conclusies 

verbonden aan het gebrek aan toekomstperspectief. De falende AD mocht (vooralsnog in elk 

geval) aanblijven. De brandbrief werd wel besproken, maar omdat Roda 1962 de brief niet 

mee had ondertekend werd deze terzijde geschoven. Volgens de kleinste funder Bert Peels 



moest daar niet al teveel waarde aan worden gehecht, omdat 1962 als grootste vereniging 

wel achter het beleid zou staan. 

Eind juni werd door enkele supporters en sponsoren het idee geopperd om middels een 

investeringsfonds voor meer financiële armslag te zorgen. Ook dat werd besproken in de 

vergadering van 10 juli, maar werd van tafel geschoven omdat dan investeerders mogelijk 

winst zouden maken, daar waar de funders het ‘um sonst’ doen.  

En daar wringt dus precies de schoen: alle mogelijkheden om meer financiële armslag te 

creëren worden afgewezen of door incompetentie om zeep geholpen. Ga maar na: 

- Een investeringsfonds wordt afgewezen, ofschoon het spelersbudget hier direct mee 

opgekrikt zou kunnen worden. 

- Extra investeringen vanuit de Phoenix-groep wil men niet doen (een te respecteren 

standpunt uiteraard). 

- Buitenlandse investeerders worden per definitie afgewezen, ongeacht de 

voorwaarden. 

- Binnenlandse investeerders zijn uitsluitend welkom als zij investeren en verder geen 

invloed willen.  

Dit laatste is interessant. In eerste instantie wijst men ook af dat een investeerder 

dan bijvoorbeeld geen directe invloed krijgt, maar wel een zetel in de stichting Roda 

JC. De stichting waar de huidige funders zelf ook tenminste één vertegenwoordiger in 

hebben zitten waarmee zij uiteraard indirect wel degelijk invloed hebben op het 

beleid. Zie het investeringsfonds om maar eens een voorbeeld te noemen. 

- ‘Het moet vanuit de regio komen’ is uiteraard een nobel streven en daar zitten ook 

meer dan voldoende mogelijkheden. Maar die zullen uitsluitend benut worden 

wanneer de commerciële afdeling van de club ingrijpend gewijzigd én geüpgraded 

wordt. Sponsoren moet je immers werven én binden. Daarin gaan de kosten voor de 

baten uit, maar ook dáár wordt de plank al jaren (ook door voorgaande besturen) 

grondig misgeslagen. Niet alleen in de werving is men al jaren passief (bedrijven 

kunnen zich toch bij ons melden?), ook de after sales is zwaar onder de maat. Goede 

sales mensen kosten geld en als je daar niet in investeert zul je ook het geld niet uit 

de markt halen. Als alleen al de helft van de ontevreden sponsoren van de laatste 

jaren wordt terug gewonnen ben je min of meer al uit de brand. 

 

 

Zie daar een serie aan mogelijkheden om de inkomstenkant van de club te upgraden die 

allen vooralsnog volledig onbenut zijn gelaten. Hoe wil de club dan wél groeien? Ga maar na: 

dit seizoen is de bijdrage van de Phoenix groep 1,5 miljoen, het seizoen erna zal die lager zijn 

en het seizoen daarna verdwijnt deze in principe. Over 2 seizoenen moet de club in staat zijn 

1 miljoen euro extra op te halen om in elk geval hetzelfde budget te behouden als dit jaar 

(aangenomen dat dit bereikt wordt). Dan zwijgen we nog even over de achterstallige 

belasting en de stadionhuurschuld die alleen maar oploopt. Als men bovenstaande 

initiatieven niet omarmt, wat is dan wel het plan? 



Deze week barste de bom weer wat krachtiger toen ook RvC-lid Robert Jan Lambrichs 

opstapte uit onvrede over de koers van de club. De vorig jaar met klaroengeschal 

aangestelde compliance-officer Ritche Bex (uniek in de voetballerij aldus Bert Peels, een 

keiharde voorwaarde van de funders!) voegde zich bij hen omdat ook hij zich niet langer kon 

vereenzelvigen met de handelswijze van de club. Dat zou toch te denken moeten geven, 

immers een compliance officer is iemand die volledig onafhankelijk in een organisatie 

opereert en die toeziet of alles conform afgesproken processen en binnen de kaders van 

Wet & Regelgeving gebeurt.  Mocht dit alles nog niet genoeg zijn, bereikte ons vanmorgen 

het nieuws, over het ontslag van TD Jeffrey van As. 

Gezien bovengenoemde feiten, eisen wij het per directe vertrek van Martijn Wismans, Joop 

Janssen en Jos Som. Tevens eisen wij het per direct terug in functie zetten van, Jeffrey Van 

As, René Trost, Robert Jan Lambrichs en Ritchie Bex. 


